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P R O T O K Ó Ł  N R XXVI/17 

    

      Z XXVI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu                                       

03 lutego 2017 r. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli,                                                  

w godz. od 10:00 – 14.30. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  17 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Andruszkiewicz Elżbieta 

2. Iwaniuk Hanna     

3. Kaczmarek Adam    

4. Kochelski Janusz                                    

5. Kubiak Dariusz                                       

6. Łabędzki Marcin     

7. Pacewicz Feliks       

8. Pawłowska Joanna               

9. Rybka Marcin    

10. Rychlik Wojciech     

11. Solarek Romuald                                    

12. Strzelczyk Przemysław              

13. Szuster Stanisław    

14. Warchlewski Piotr     

15. Witkowska Jolanta 

16. Włodarczyk Grzegorz 

17. Ziółkowski Tomasz 

 

Nieobecni: 

Marta Kaczorowska, 

Paweł Mataśka. 
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Punkt 1 

Otwarcie obrad XXVI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XXVI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego Pan Janusz Kochelski, witając 

radnych i przybyłych gości. Stwierdził również że, na sali jest obecnych 17 Radnych 

(na faktyczny stan 19) wobec czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą 

prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXVI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                 

i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji  V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany                 

przyjętego w dniu 27 czerwca 2013 r. Strategicznego Planu Wieloletniego                             

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z.o.o. w Zduńskiej Woli na 

lata 2013-2020 oraz wyboru kierunku dalszego rozwoju szpitala.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Restrukturyzacji 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka  z o.o. w Zduńskiej Woli.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata Powiatu Zduńskowolskiego 

na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Zduńskiej Woli.  

9. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2016 rok.    

10. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Nr 1 „Czekay” w Zduńskiej Woli.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska                                      

Młodzieżowego Nr 2 w Zduńskiej Woli oraz Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego        w Wojsławicach.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej w Zduńskiej 

Woli.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz 

ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i placówek oświatowych dotowanych z budżetu powiatu 

zduńskowolskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania.  

16. Informacja o wysokości jednorazowych dodatków uzupełniających dla 

nauczycieli wynikających z obowiązku realizacji art. 30 a Ustawy Karta 

Nauczyciela za rok 2016. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa 

i przyjęcia pomocy finansowej (Rozbudowa skrzyżowania ulic: Piwnej, 

Paprockiej i Dolnej w Zduńskiej Woli na skrzyżowanie typu rondo).  

18. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  

i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa drogi powiatowej nr 1765E we wsi 

Strońsko i 4916E na odcinku Strońsko-Zapolice). 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia 

partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa ciągu 

komunikacyjnego Wiejska- Kacza-Prosta w Zduńskiej Woli w zakresie ul. 

Wiejskiej).  

20. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  
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i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska 

–ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza).  

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia aktualizacji 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2007-2020.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 rok. 

23. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2016 r.  

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo – Budżetowej za 2016 r.  

25. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Infrastruktury Technicznej za 2016 r.  

26. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2016 r.   

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16 w sprawie 

uchwalenia   

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-

2035  –   FK.1/17.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.2/17.   

29. Interpelacje i zapytania radnych.   

30. Wnioski i oświadczenia radnych. 

31. Sprawy różne. 

32. Zakończenie XXVI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXV sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła protokół z sesji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego. 
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Punkt 4 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Starosta Wojciech Rychlik przedstawił informację międzysesyjną:                              

„Na sesji w dniu 23 grudnia 2016 r. Rada Powiatu podjęła                                                          

8 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji 

odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu.  Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z 

zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących 

przedmiotem obrad Wysokiej Rady. 

„Inwestycje” 

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski 

W dniu 13.01.2017 r. otrzymaliśmy informację o dofinansowaniu projektu ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. 

Założeniem projektu jest realizacja przedsięwzięć tworzących spójną ofertę promocji 

gospodarczej i inwestycyjnej ukierunkowanej na stworzenie lepszych warunków do 

rozwoju MŚP na terenie powiatu zduńskowolskiego, zwiększenie poziomu handlu 

zagranicznego poprzez internacjonalizację działalności przedsiębiorstw oraz  

zwiększenie dynamiki  ich rozwoju a także  przyciąganie inwestorów zewnętrznych. 

W ramach realizacji projektu planuje się przeprowadzenie następujących działań: 

1. Opracowanie planu promocji Powiatu Zduńskowolskiego; 

2. Zakup baz danych i oprogramowania; 

3. Uczestnictwo przedstawicieli Powiatu Zduńskowolskiego                                           

w przedsięwzięciach ukierunkowanych na zwiększenie międzynarodowej rangi 

gospodarczej regionu w tym m.in. w targach, misjach gospodarczych i wizytach 

studyjnych na terenie Polski i zagranicą; 

4. Przeprowadzenie kampanii promocyjnej – Promocja gospodarcza 

Powiatu Zduńskowolskiego; 

5. Zorganizowanie II, III, IV i V edycji Regionalnego Forum 

Gospodarczego w Powiecie Zduńskowolskim z udziałem gości spoza kraju wraz                  

z organizacją Wystawy Rolno-Przemysłowej 
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6. Zorganizowanie warsztatów dialogu i innowacyjności                             

w Powiecie Zduńskowolskim; 

7. Organizacja noworocznych spotkań z Przedsiębiorcami. 

Łączny koszt zadania opiewa na kwotę: 2 mln 104 tys. zł, przy dofinansowaniu 

z RPO na poziomie 1 mln 464 tys. zł. Wkład własny Powiatu Zduńskowolskiego to 

640 tys. zł. 

Planowany termin realizacji projektu to:  kwiecień 2017 – grudzień 2020. 

„Zamówienia publiczne” 

W dniu 18.01.2017 r. zostało unieważniane postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego pn. „Budowa drogi powiatowej 

stanowiącej łącznik drogowy z węzłem drogi ekspresowej S8 – Zduńska Wola 

Wschód ” realizowanego w ramach projektu: „ Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska 

Wola - Karsznice – budowa łącznika z drogą ekspresową S8 na terenie powiatu 

zduńskowolskiego i powiatu łaskiego”. Zamawiający unieważnił postępowanie o 

udzielenie zamówienia na podstawie art. 93 ust. 1 pkt 7 w związku  z art. 146 ust. 6 

ustawy Pzp, jeśli postępowanie obarczone jest niemożliwą do usunięcia wadą 

uniemożliwiającą zawarcie niepodlegającej unieważnieniu umowy w sprawie 

zamówienia publicznego, w przypadku dokonania przez Zamawiającego czynności 

lub zaniechania dokonania czynności z naruszeniem przepisów ustawy, które miało 

lub mogło mieć wpływ na wynik postępowania. 

Został ogłoszony przetarg nieograniczony na roboty budowlane pn. 

„Termomodernizacja budynków Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

przy ul. Łaskiej 61, Starostwa Powiatowego przy ul. Królewskiej 10 oraz Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej przy ul. Żeromskiego 3A w Zduńskiej Woli” 

Przedmiotem zamówienia jest  termomodernizacja trzech budynków Powiatu 

Zduńskowolskiego: Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego przy ul. 

Łaskiej 61, Starostwa Powiatowego przy ul. Królewskiej 10 oraz Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej przy ul. Żeromskiego 3A w Zduńskiej Woli, w 

ramach realizacji projektu pn. „Program zarządzania energią w budynkach 

użyteczności publicznej Powiatu Zduńskowolskiego – etap II”. Zadanie 

współfinansowane jest ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 
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2014 – 2020 (Oś Priorytetowa IV: Gospodarka niskoemisyjna – Działanie IV.2 

Termomodernizacja budynków, Poddziałanie IV.2.2 Termomodernizacja budynków).  

Zamówienie zostało podzielone na trzy części:  

Części I – „Termomodernizacja Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, 

ul. Łaska 61” 

Części II –  „Termomodernizacja Starostwa Powiatowego, ul. Królewska 10” 

Części III – „Termomodernizacja Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, ul. 

Żeromskiego 3A ”  

Termin składnia ofert ww. postępowaniu został wyznaczony do dnia 07.02.2017r.  do 

godz. 10:00.  

„Sprawy społeczne” 

I. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez 

placówki pomocy społecznej: 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie 

międzysesyjnym realizowało zadania statutowe. 

Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował zadania statutowe. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Przatówku w okresie międzysesyjnym 

realizował  swoje zadania statutowe. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizował swoje zadania statutowe. 

Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Dąbrowskiego 15  w Zduńskiej Woli w 

okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 

Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe. 

Dom Pomocy Społecznej w Przatówku w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe. 

 

II. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez 
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Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

      1) w dniu 12.01.2017 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej  przy Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się porada grupowa dla 10 osób z III 

profilem pomocy. 

Temat zajęć: „Moje motywacje napędem do zmian – trening motywacyjny.” 

Celem porady grupowej było poznanie przydatnych na rynku pracy metod 

motywacyjnych oraz nabycie umiejętności posługiwania się nimi.    

Poradę grupową poprowadził Pan Janusz Grochmalski - doradca zawodowy z 

Centrum Informacji i Planowania Kariery Zawodowej  w Sieradzu. 

W trakcie spotkania wykorzystano różnorodne metody szkoleniowe: wypowiedź 

indywidualną, prace w grupach, dyskusje, burze mózgów oraz badanie testowe. 

      2)w dniu 13.01.2017r.  w Sali Informacji Zawodoznawczej  przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli odbyło się spotkanie informacyjne dotyczące 

współfinansowanego przez Unie Europejską Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 

projektu ,,Nie bądź bierny na rynku pracy”.  W spotkaniu uczestniczyły osoby 

zainteresowane oraz przedstawiciel biura projektu. 

      3) w dniu 19.01.2017r.  do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi zostało złożone 

zgłoszenie udziału w Programie Regionalnym w 2017 roku „Aktywizacja zawodowa 

osób bezrobotnych w wieku 30-50 lat” na kwotę 91 000,00 zł. W ramach programu 

przewiduje się zorganizowanie 7 staży, 3 szkoleń oraz wypłacenie 2 dotacji na 

rozpoczęcie działalności gospodarczej. 

III. W części dotyczących działań międzysesyjnych, prowadzonych przez 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli: 

 

1. w związku z ogłoszonym w dniu 30 listopada 2016 r. konkursem dla naboru 

wniosków o dofinansowanie projektów w ramach Osi priorytetowej VII Infrastruktura 

dla usług społecznych Działania VII.2 Infrastruktura ochrony zdrowia (dla projektów 

dotyczących lecznictwa szpitalnego) Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020, trwają prace nad skompletowaniem i 

opracowaniem dokumentów niezbędnych do aplikowania w przedmiotowym 

konkursie: 



9 

2. w dniu 28. listopada Prezydent Miasta Zduńska Wola wydał opinię w zakresie 

braku konieczności uzyskiwania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla 

przedsięwzięcia pn. „Budowa obiektu Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego       

Sp. z o.o.”; 

3. w dniu 13. grudnia 2016 r. została wydana zamienna decyzja o pozwoleniu na 

budowę obiektu Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. (decyzja 

niniejsza stała się ostateczna w dniu 24.01.2017 r.); 

4 w dniu 23. grudnia 2016 r. złożony został wniosek o wydanie opinii o celowości 

inwestycji w służbie zdrowia w systemie IOWISZ oraz do Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi; 

5 złożone zostały wnioski do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Łodzi 

celem wydania deklaracji organu odpowiedzialnego za monitorowanie obszarów 

Natura 2000 oraz deklaracji organu odpowiedzialnego za gospodarkę wodną; 

6. trwają prace nad opracowanie studium wykonalności przedsięwzięcia; 

7. w trakcie opracowywania jest program restrukturyzacji, zawierający opis działań 

prowadzących do poprawy efektywności szpitala oraz zmian w przedsiębiorstwie 

mających na celu poprawę struktury organizacyjnej i zasad funkcjonowania w 

związku z realizacja inwestycji. 

8. Działania statutowe. 

„Promocja” 
28 grudnia uczestniczył w spotkaniu w Urzędzie Miasta, którego celem było 

podpisanie porozumienia, na mocy którego w przyszłym roku wydany zostanie 

katalog terenów inwestycyjnych.  

W dniu 6 stycznia  wziął udział w Orszaku Trzech Króli oraz uczestniczyłem w 

spotkaniu noworocznym w Sędziejowicach. 

8 stycznia był obecny na uroczystej mszy świętej z okazji rocznicy urodzin 

Maksymiliana Marii Kolbego  w Bazylice Mniejszej w Zduńskiej woli. 

10 stycznia był na  spotkaniu noworocznym zaproszonym przez powiat Łaski . 

13 stycznia uczestniczył w Noworocznym spotkaniu z Przedsiębiorcami 

zorganizowanym przez nasz powiat. 

16 stycznia uczestniczył w  spotkaniu  w naszym szpitalu dotyczącym jego 

rozbudowy. 

W dniu 18 stycznia brał udział w obradach Rady Nadzorczej Szpitala. 
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20 stycznia uczestniczył w spotkaniu noworocznym  w OSP w Szadku.  

30 stycznia był w Powiatowym Urzędzie Pracy na spotkaniu zorganizowanym                           

z okazji Dnia Pracownika Publicznych Służb Zatrudnienia.  

W dniu 31 stycznia uczestniczył w uroczystym pożegnaniu Komendanta Powiatowej 

Państwowej straży Pożarnej Wiesława Kopytka. 

„Edukacja” 

W dniu 22 grudnia 2016 r. została podpisana umowa o dofinansowanie projektu 

„Bogactwo szkoły bogactwem edukacji. Kompleksowe działania na rzecz 

indywidualizacji pracy z uczniem z niepełnosprawnością” współfinansowanego ze 

środku EFS w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Woj. Łódzkiego na 

lata 2014-2020. Projekt będzie realizowany przez Zespół Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli.  Wartość ogólna projektu to 900.020, 23 zł, w tym 

dofinansowanie wynosi 836.369,23 zł a wkład własny Powiatu 63.651,00 zł.”. 

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał na jakim etapie są rozmowy z miastem w 

sprawie naliczonej kary dotyczącej zadania „Północ-Południe”.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że w tej kwestii były prowadzone 

spotkania oraz pisma. Zostały wystosowane wezwania do zapłaty. Pan Prezydent 

stanowczo odmawia spłaty.  

 

Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola Beata Turlakiewicz poinformowała, że 

Pan Prezydent podtrzymuje swoje stanowisko, w oparciu o dwie niezależne opinie 

zewnętrznych kancelarii prawnych.  

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radną Elżbietę Andruszkiewicz – Przewodniczący Komisji, 

2/ Radnego Grzegorza Włodarczyka – Członek, 

3/ Radnego Marcina Rybkę– Członek. 
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Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów) przyjęła powyższy skład Komisji.  

 

Punkt 6 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany                 

przyjętego w dniu 27 czerwca 2013 r. Strategicznego Planu Wieloletniego                             

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z.o.o. w Zduńskiej Woli na lata 

2013-2020 oraz wyboru kierunku dalszego rozwoju szpitala.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja przyjęła powyższe stanowisko. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

stanowisko. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja przyjęła powyższe stanowisko. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd Powiatu przedstawia projekt  

stanowiska Rady Powiatu w sprawie wyboru kierunku dalszego rozwoju szpitala – 

wariant IV. Rada Powiatu w roku 2013 zatwierdziła wariant III. Od tego czasu wiele 

się zmieniło i wymaga aktualizacji. Dokument jest niezbędny do złożenia wniosku o 

pozyskanie środków w ramach regionalnego programu operacyjnego przez szpital. 

W tym kierunku zostało podjętych szereg działań.    

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk przedstawił 

prezentację dotyczącą rozbudowy zduńskowolskiego szpitala.  

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał w jakim kontekście pan prezes wspomniał, że coś 

będzie uzależnione od wojewody.  
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Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk poinformował, że 

od lipca ubiegłego roku został wprowadzony tzw. „IOWISZ” . Obowiązuje on przy 

inwestycjach współfinansowanych z środków unijnych. Jest to pogląd dotyczący 

przydatności bądź nieprzydatności, spełnienia lub niespełnienia wymagań 

wnikających z map potrzeb. 

 

Radny Marcin Rybka zapytał na podstawie czego Wojewoda wydaje taką opinię.  

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk poinformował, że 

„IOWISZ” to tzw. instrument oceny wniosków aplikacyjnych w sektorze zdrowia. 

Ocena odbywa się drogą elektroniczną. Formularz jest zamieszczony na stronie 

Urzędu Wojewódzkiego. Wypełnia się go drogą elektroniczną. Zawiera 34 pkt. 

Wpisuje się podstawowe dane wnioskodawcy, zakres zadania, kosztorys, informacje 

dotyczące struktury wydatków.  Na podstawie tej aplikacji powstaje ocena. Na 

podstawie tej oceny Wojewoda podejmuje decyzję. Ocenę w tej sprawie wydaje 

również NFZ. 

 

Radny Marcin Rybka zapytał, „czyli należy rozumieć, że opracowuje się materiał by 

mieć zdolność aplikowania po środki zewnętrzne, który poddawany jest wnikliwej 

ocenie przez wojewodę”?.  

 

Starosta Pan Wojciech Rychlik wyjaśnił, że zmiana do ustawy o działalności 

leczniczej, która miała miejsce 1 lipca 2016r. wprowadziła zapis, że „każdy wydatek 

inwestycyjny  powyżej dwóch milionów w roku budżetowym na cele związane z 

ochroną zdrowia  może być wydatkowany po uzyskaniu zgody wojewody a gdy okres 

jest dłuższy niż jeden rok, to każdy wydatek powyżej 3,5 mln zł – czyli  wszyscy 

którzy prowadzą działalność medyczną i chcą ją np. rozwijać muszą uzyskać zgodę 

wojewody. Musi być złożony stosowny wniosek w systemie elektronicznym, na bazie 

tego wniosku wydawana jest decyzja - wyrażająca zgodę, bądź nie - na 

inwestowanie. Powiatu będzie musiał wyłożyć środki z budżetu na dokapitalizowanie 

szpitala w wysokości 11,5 mln zł.  Należy mieć świadomość, że będzie to 

determinowało rozwój innych inwestycji na okres co najmniej najbliższych trzech lat.  
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Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk pan wojewoda 

ocenia w sposób merytoryczny złożoną aplikację tzw. „IOWISZ”. Są tu dwa etapy: 

1/ pierwsza ocena wydawana jest przez dyrektora NFZ,  

2/ niezależna ocena komisji powołana przez wojewodę.  

Na tej podstawie powstaje algorytm matematyczny, wynikający z rozporządzenia. Co 

daje ocenę punktową. Dalej wojewoda wydaje opinię. Decyzja pozytywna jest 

niezbędna by aplikować o środki.  

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że zauważyła różnice w szacunkowych 

kosztach, zapytała „skąd się wzięła różnica między danymi zawartymi w materiałach 

a danymi przedstawionymi w prezentacji”.   

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk odpowiedział, że 

jest to kwestia kosztorysów. Pewne rzeczy były korygowane na bieżąco, stąd kwoty 

przedstawione w prezentacji uległy zmniejszeniu. Generalnie koszty nie powinny 

wzrosnąć. Harmonogram wydatków jest wersją ostateczną ale oczywiście każdy ma 

nadzieję, że przy przetargu ceny te spadną.  

 

Radna Joanna Pawłowska czyli należy rozumieć, że weryfikacji uległy ceny a nie 

zakres zadań.  

 

Starosta Wojciech Rychlik wyjaśnił, że projektanci używają do kosztorysowania ceny 

statystyczne wg. EKOCENBUDU. Te ceny są na poziomie wielkich miast. Koszty te 

były wielokrotnie obniżane.  

 

Radny Romuald Solarek zapytał jaka jest ocena nowej kadry lekarskiej, czy 

zapewnia wysoką jakość usług. Z dopływających do niego informacji ocena ta nie 

jest za dobra. Czy jest plan B, jeżeli po rozbudowie brak będzie wysokiej jakości 

usług.  

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk poinformował, że 

w tym momencie szpital jest na etapie zmian kadrowych. Zmiany te dość mocno 

dotknęły oddział wewnętrzny. W przeważającej ilości jest tam nowa kadra. Zmiana 



14 

kadrowa jest także na oddziale ginekologiczno-położniczym. Osobiście obserwuje 

działania lekarzy, słucha tego co mają do powiedzenia pacjenci. Trzeba wziąć  pod 

uwagę, że jest to szpital powiatowy. Warunki lokalowe są jakie są. Lepsze warunki 

wpłyną na poprawę pobytu pacjenta na oddziale jak i  przyciągną wykwalifikowaną 

kadrę lekarską, która będzie pracować w dobrych warunkach z dostępem do 

szerokiej diagnostyki. Nie ma sytuacji by wszyscy pacjenci byli zadowoleni. Obecnie 

kilku lekarzy dojeżdża do Zduńskiej Woli z Łodzi lub okolic Łodzi. Na terenie 

województwa łódzkiego brakuje około 70 lekarzy internistów. Dotyczy to także 

lekarzy radiologii, neurologii, medycyny pracy, pediatrii.  Będzie nawet trudno 

dokonać wymiany na lepszego lekarza. Takie zmiany budzą konflikty i 

niezadowolenie.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał jaki był koszt przygotowanej aktualizacji oraz jakim 

wynikiem zamknął szpital rok obrotowy.  

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk poinformował, że 

projekt wraz z uzupełnieniami jest to koszt około 800 tyś. zł. Jeżeli chodzi o wynik 

finansowy to wstępny wynik finansowy wynosi – 1.560.00,00 zł  straty na działalności 

gospodarczej. Jest bardzo wysoka amortyzacja z racji zakupu sprzętu, która 

przekracza dwa miliony złotych. Jest też niewykonanie na oddziale wewnętrznym. W 

związku z sytuacją jaka miała miejsce w roku ubiegłym kontrakt nie został wykonany 

na poziomie 300 tyś. zł. Oddział wewnętrzny funkcjonuje poprawnie, od trzech 

miesięcy przynosi zysk. Gorzej jest na oddziale chirurgicznym i ginekologiczno-

położniczym ale nie da się wszystkiego od razu zmienić.   

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki stwierdził, że ocena w „IOWISZU” jest bardzo 

subiektywna i uznaniowa. Nie mówi o merytorycznej części wniosku, czy jest dobrze 

zrobiony a raczej o potrzebach w zakresie polityki zdrowotnej jakie ma rząd za 

pośrednictwem  wojewody. Jest tu wiele czynników na które nikt nie ma wpływu. 

Wniosek został przyjęty czyli został dobrze zrobiony. Wszystko zależy - czy potrzeby 

powiatu wpisują się w potrzeby przyjęte przez wojewodę. 
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Członek zarządu Feliks Pacewicz - obecnie jest 160 łóżek, ile łóżek będzie po 

rozbudowie szpitala?  Z przedłożonych materiałów wynika, że będą oszczędności w 

wysokości 1.600.000, 00 zł. Czy tak faktycznie jest? 

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Spółka z o.o. Janusz Ratajczyk wyjaśnił, że 

zasada jest taka co zawarte jest w warunkach „IOWISZA” że nie powinna się 

zwiększyć liczba łózek. I w takim kierunku idziemy.  Ze zrobionej analizy wynika, że 

taka liczba łóżek jest wystraczająca. W programie restrukturyzacyjnym są założone 

zmiany co do poziomów kosztów i co do poziomu przychodów. Niektóre przyjdą ze 

zmianami, niektóre są rozłożone w czasie. Oszczędności będą  przychodziły wraz ze 

zmianą organizacji pracy i przyzwyczajeń.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła „Stanowisko Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany przyjętego w dniu 27 

czerwca 2013 r. Strategicznego Planu Wieloletniego                            

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z.o.o. w Zduńskiej Woli na lata 

2013-2020 oraz wyboru kierunku dalszego rozwoju szpitala.”. 

  

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Restrukturyzacji 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka  z o.o. w Zduńskiej Woli.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
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Radny Dariusz Kubiak w imieniu Klubu poinformował, że w związku z tym, iż na 

komisjach radni otrzymali tylko wstępne założenia programu restrukturyzacji 

natomiast program cześć osób otrzymała przedwczoraj a część wczoraj w godzinach 

po południowych, to trudno było się z tak obszernym materiałem zapoznać,  

przeanalizować i zabrać głos w debacie, zatem Klub nie chcąc blokować aplikowanie 

o środki do Urzędu Marszałkowskiego wstrzyma się  w głosowaniu nad projektem tej 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 13 głosami „za”, przy 4 „ wstrzymujących się” (D. Kubiak, M. Rybka, J. 

Witkowska, P.Strzelczyk)  podjęła Uchwałę Nr XXVI/1/17 w sprawie zatwierdzenia 

Programu Restrukturyzacji Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka  z o.o. w 

Zduńskiej Woli.   

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata Powiatu Zduńskowolskiego na 

członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski poprosił o zgłaszanie kandydatur do 

rady rynku pracy.  
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Członek zarządu Feliks Pacewicz zgłosił kandydaturę radnego Marcina Łabędzkiego. 

Radny ma merytoryczne przygotowanie, pracował w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w 

Łodzi.    

 

Radny Dariusz Kubiak zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Witkowskiej. Radna ma 

odpowiednie kompetencje, w poprzedniej kadencji była członkiem powiatowej rady 

zatrudnienia.  

 

Radna wyraziła zgodę.  

 

Przewodniczący radny Janusz Kochelski zarządził głosowanie.  

1/ Głosowanie za kandydaturą radnego Marcina Łabędzkiego. 

 

W wyniku głosowania radny Marcin  Łabędzki otrzymał 10 głosów.  

 

 2/ Głosownie za kandydaturą radnej Jolanty Witkowskiej.   

 

W wyniku głosownia radna Jolanta Witkowska otrzymała  2 głosy. 

 

Podczas głosowania wstrzymały się 3 osoby (P. Warchlewski, M. Łabędzki,                              

G. Włodarczyk). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 13 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się (G. Włodarczyk, P. 

Warchlewski) podjęła Uchwałę Nr XXVI/2/17 w sprawie zgłoszenia kandydata 

Powiatu Zduńskowolskiego na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Zduńskiej 

Woli.  

 

Punkt 9 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku za 2016 rok.    
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

sprawozdanie. 

 

Starosta Wojciech Rychlik omówił sprawozdanie.  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2016 rok.    

  

Punkt 10  

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

 Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

 

 Przewodniczący Rady Janusz Kochelski poprosił o zgłaszanie kandydatur do 

rady rynku pracy.  

 

Starosta Wojciech Rychlik zwrócił się do Wysokiej Rady z prośbą, by nie zmieniać 

dotychczasowego składu komisji, czyli by jej członkami pozostali P. Joanna 
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Pawłowska i P. Warchlewski - by dalej reprezentowali radą powiatu w tej komisji.  

Osoby te intensywnie uczestniczą w pracach komisji i byłoby zasadne by wyrazili 

zgodę.  

 

Radna Joanna Pawłowska  wyraziła zgodę.  

 

Radny Piotr Warchlewski wyraził zgodę.  

 

Rada Powiatu 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” (P.Warchlewski)  wybrała 

kandydatury w/w radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” (P. Warchlewski) podjęła 

Uchwałę Nr XXVI/3/17 w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Nr 1 „Czekay” w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/4/17 

w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 1 

„Czekay” w Zduńskiej Woli.  
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Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska                                      

Młodzieżowego Nr 2 w Zduńskiej Woli oraz Szkolnego Schroniska Młodzieżowego        

w Wojsławicach.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/5/17 

w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska                                      

Młodzieżowego Nr 2 w Zduńskiej Woli oraz Szkolnego Schroniska Młodzieżowego        

w Wojsławicach.  

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
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Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/6/17 

w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej w Zduńskiej Woli.  

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 

przedłożenia Wysokiej Radzie projekt uchwały dotyczący dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych. Ten obowiązek wynika z nowej ustawy – 

„Prawo oświatowe”.  Ustawa została wprowadzona obecną większość 

parlamentarną, likwiduje gimnazja, które weszły kilka lat temu i przyjęły się w 

społeczeństwie oraz były elementem wyrównywania szans dzieci i młodzieży na 

przyszłość.  Po stronie powiatu skutek jest mniejszy ale po stronie samorządów 

gminnych i miejskich zdecydowanie większy. Dotyka wprost w znacznych rozmiarach 

dzieci i młodzież. Spowoduje zahamowanie rozwoju dzieci i młodzieży głównie w 

mniejszych środowiskach lokalnych, małych miastach i na wsi.  Budynki np. szkoła w 

Czechach, będą w większej mierze niewykorzystane. Zmniejszeniu ulegnie 

subwencja a koszty się nie zmniejszą a wręcz wzrosną z uwagi na wzrost kosztów 

energii, ciepła itp. osobiście nie zgadza się z tą reformą i wstrzyma się od głosu.   

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że na komisji budżetowej głosowała „za” 

brała pod uwagę jej poprawność pod względem merytorycznym. Reforma edukacji 

jest wprowadzana  „na rympał” z pominięciem rzetelnych konsultacji. Rząd i 
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ministrowie nikogo nie słuchają. Wobec powyższego również wstrzyma się od głosu. 

 

Członek zarządu Powiatu Feliks Pacewicz poinformował, że nie zgadza się z reformą 

oświaty, powinny być przeprowadzone konsultacje społeczne. Za reformą powinny 

iść środki. Osobiście wstrzyma się od głosu.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki stwierdził, że obecny rząd w żadnej reformie nie 

konsultuje się ze społeczeństwem. Uchwała jest skutkiem ustawy, która już weszła w 

życie. Ustawa, która wprowadziła duży chaos w świecie edukacji, wśród rodziców, 

uczniów. To kolejna reforma, która dzieli Polskę. Nie wdrożenie tej ustawy wprowadzi 

jeszcze większy chaos, nie wyznaczenie sieci szkół spowoduje, że w kwietniu rada 

powiatu nie będzie mieć w tej kwestii głosu. To pokazuje, że ustawodawca nie liczy 

się z samorządem. Będzie zmuszony głosować za uchwałą by nie utrudniać życia 

dyrektorom szkół i uczniom a także by sieci szkół nie wyznaczył kurator.  

 

Przewodniczący rady powiatu Janusz Kochelski stwierdził, że również wstrzyma się 

od głosu.  

 

Radna Elżbieta Andruszkiewicz poinformowała, że jest przeciwna likwidacji 

gimnazjów, na komisji głosowała „za” i niestety mając na uwadze to co mówił pan 

Łabędziki, że taki jest wymóg zagłosuje „za”, choć tak naprawdę głosowała                             

by przeciw.  

 

Członek zarządu Hanna Iwaniuk poinformowała, że zagłosuje wg. własnego 

sumienia i wstrzyma się od głosu.  

 

Członek Zarządu Adam Kaczmarek poinformował, że również jest przeciw reformie i 

wstrzyma się od głosu.  

 

Radny Piotr Warchlewski powiedział, „że nic nie powie …”. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
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Rada Powiatu 5 głosami „za” (M. łabędzki, J. Witkowska, E. Andruszkiewicz, R. 

Solarek, S. Szuster), 8 wstrzymującymi się (W. Rychlik, J.Pawłowska, F. Pacewicz, 

H. Iwaniuk, A. Kaczmarek, G. Włodarczyk, T. Ziółkowski, J. Kochelski) podjęła 

Uchwałę Nr XXVI/7/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych.  

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i placówek oświatowych dotowanych z budżetu powiatu 

zduńskowolskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/8/17 

w sprawie ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

placówek oświatowych dotowanych z budżetu powiatu zduńskowolskiego oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

 

Punkt 16 

Informacja o wysokości jednorazowych dodatków uzupełniających dla nauczycieli 

wynikających z obowiązku realizacji art. 30 a Ustawy Karta Nauczyciela za rok 2016. 

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja przyjęła powyższą informację. 
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Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja poinformował, że komisja przyjęła powyższą informację. 

 

Rada Powiatu przyjęła informację o wysokości jednorazowych dodatków 

uzupełniających dla nauczycieli wynikających z obowiązku realizacji art. 30 a Ustawy 

Karta Nauczyciela za rok 2016. 

  

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do 

podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy 

finansowej (Rozbudowa skrzyżowania ulic: Piwnej, Paprockiej i Dolnej w Zduńskiej 

Woli na skrzyżowanie typu rondo).  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/9/17 

w sprawie ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

placówek oświatowych dotowanych z budżetu powiatu zduńskowolskiego oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

 

Punkt 18  
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Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do 

podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  i przyjęcia pomocy 

finansowej (Przebudowa drogi powiatowej nr 1765E we wsi Strońsko i 4916E na 

odcinku Strońsko-Zapolice). 

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/10/17 

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania umowy 

w sprawie ustanowienia partnerstwa  i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1765E we wsi Strońsko i 4916E na odcinku Strońsko-Zapolice). 

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i 

przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa ciągu komunikacyjnego Wiejska- Kacza-

Prosta w Zduńskiej Woli w zakresie ul. Wiejskiej).  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/11/17 

zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy 

finansowej (Przebudowa ciągu 

 

Punkt 20  

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do 

podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  i przyjęcia pomocy 

finansowej (Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska –ul. Świerkowa – ul. 

Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza).  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

w/w projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/12/17 

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania umowy 

w sprawie ustanowienia partnerstwa  i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa 

ciągu dróg powiatowych ul. Łaska –ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. 

Spółdzielcza).  

 

Punkt 21 
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia aktualizacji 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-

2020.  

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/13/17 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia aktualizacji Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020.  

 

Punkt 22 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 
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poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/14/17 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2017 rok. 

 

Punkt 23 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za 

2016 r.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja przyjęła powyższe sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2016 r.  

 

Punkt 24 

Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo – Budżetowej za 2016 r.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja przyjęła powyższe sprawozdanie. 
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Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z działalności  Komisji Programowo – 

Budżetowej za 2016 r.  

 

Punkt 25 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej za 2016 r.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej za 2016 r.  

 

Punkt 26 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2016 r.   

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja poinformował, że komisja przyjęła powyższe 

sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 

2016 r.   

 

Punkt 27  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16 w sprawie uchwalenia   

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-2035  –   

FK.1/17. 

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta  na 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/15/17 

w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16 w sprawie uchwalenia   

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-2035  –   

FK.1/17. 

  

Punkt 28 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2017 – FK.2/17.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta 

Andruszkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.  

  

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr XXVI/16/17 

w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 



31 

2017 – FK.2/17.   

 

Punkt 29 

Interpelacje i zapytania radnych.   

 

Wiceprzewodniczący rady Tomasz Ziółkowski nawiązał do zanieczyszczenia 

powietrza zapytał czy zarząd czynił w przeszłości jakieś działania w tym kierunku 

oraz czy ma w ogóle możliwość by takie działania czynić.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że jest wiele umocowań, które dają 

możliwość działań pośrednich. Są to jednak zadania samorządów miejskich i 

gminnych. Stan jaki ma miejsce jest efektem palenia nieodpowiednich materiałów w 

piecu. Samorządy powinny podejmować działania w kierunku  wsparcia 

użytkowników. Ze strony powiatu został poczyniony krok dotyczący ograniczenia 

ruchu samochodowego w centrum miasta. Należy się zastanowić nad dalszymi 

krokami  bo samochody są głównymi emitentami spalin. Należałoby się zastanowić 

nad wprowadzeniem stref płatnego parkowania ale leży to w  jurysdykcji miasta. 

Problem braku parkingów jest bardzo istotny i wymaga uporządkowania. Jednym z 

elementów jest także termomodernizacja co również wiąże się z ograniczeniem 

emisji ciepła do atmosfery. Jednakże clou działań leży po stronie miasta i gmin by 

wpłynąć na jakość życia społeczeństwa. Miasto ogranicza się jedynie do czynności 

kontrolnych.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki starostwo ma wpływ na kilka elementów, np. poprzez 

wydanie decyzji przedsiębiorstwu gdzie są zawarte np.  normy ochrony powietrza czy 

wód. Decyzje są czasowe można tutaj wpływać na środowisko. Istotnym problemem 

jest niska emisja zanieczyszczeń do środowiska przez osoby prywatne na które 

starostwo nie ma wpływu. Miasto nie zrobiło żadnego programu, które zachęcało                         

by mieszkańców do wymiany kotłów w przeciwieństwie do gminy Zduńska Wola. 

Polityka jest niespójna. W ramach programu samorządy były zobligowane do 

monitoringu, niestety miasto nawet nie przekazało informacji. Temat wymaga 

systematycznego działania. Jednorazowe działania problemu nie wyeliminują.  

 



32 

Członek Zarządu Adama Kaczmarek zapytał czy starostwo może np. przygotować 

akcję w postaci ulotek, czy zawrzeć w Notatniku Powiatowym informację w temacie 

zagrożenia dotyczącego spalania różnego rodzaju odpadów.tj. jakie to są substancje, 

jak szkodzą zdrowiu. Podobnie jak na paczkach papierosów gdzie jest informacja o 

ich szkodliwości. Wiele osób ma złe nawyki paląc plastiki i tym podobne odpady.  

 

Punkt 30 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Wiceprzewodniczący rady Stanisław Szuster złożył wniosek dotyczący modernizacji 

drogi powiatowej Choszczewo- Lichawa. Złożenie wniosku na dofinansowanie w.w. 

drogi. Wniosek dotyczyłby środków z rezerwy subwencji ogólnej.  

 

Punkt 31  

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady Janusz Kochelski przedstawił korespondencję: 

1/ pismo w spawie wycofania skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy.   

2/ pismo Urzędu Skarbowego w zduńskiej Woli w sprawie przedłożenia listy radnych 

zobowiązanych do złożenia oświadczenia.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację do wiadomości.  

 

Punkt 32 

Zakończenie sesji. 

 

Zakończenie XXVI sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący rady powiatu Janusz Kochelski zakończył XXVI sesję V kadencji.  

                  Przewodniczący 
     Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

  Janusz Kochelski  

 


